

## – Fine Art الفنون الجميلة

This term denotes art that is specifically made and designed just so we can look or listen to it. Fine arts include multiple art forms such as drawing, painting, photography, architecture, sculpture, printmaking, and films, in addition to music and poetry. A Master of Fine Arts is a degree you can earn to demonstrate your professionalism in a specific field of fine arts.

يدلّ هذا المصطلح على الفنّ الذي صُنِعَ خصيصاً وصنّم فقط حتى نتَمكّن من النظر أو الاستماع إليه. تتضمّن الفنون الجميلة أشكالاً فنيّة متعددة مثل الرسم، التلوين، التصوير، العمارة، النحت، الطباعة، والأفلام، بالإضافة إلى الموسيقى والشعر. شهادة الماستر في الفنون الجميلة هي شهادة يمكنك الحصول عليها لإظهار احترافك في مجال مُحدد من الفنون الجميلة.

## – Graphic Design فنّ البصريات أو التصميم الجرافيكي

Graphic design or visual art is concerned with the use of writing and images in the fields of marketing and advertising. The goal of this art is to communicate and convey a feeling or message associated with a specific brand or project.

يهتم تصميم الجرافيك أو فنّ البصريات باستخدام الكتابة والصور في مجالات التسويق والإعلانات. الهدف من هذا الفنّ هو التواصل وإيصال شعور ما أو رسالة ترتبط بعلامة تجارية مُحددة أو مشروع ما.

## مصطلحات الفنّ الغريبة باللغة الإنجليزية

### – Abstract تجريدي

An image taken from real objects that have been distorted and changed in shape. Although abstract art or pictures appear in a completely different way thanks to the specific exaggeration of a quality or feature of this presentation with experimentation with colour, it should be clear to know what the real form or origin of the painted form is.

صورة مأخوذة عن أدوات حقيقة تم تشويها وتغيير شكلها. على الرغم من ظهور الفن التجريدي أو الصور بطريقة مختلفة تماماً بفضل المبالغة المحددة لصفة أو ميزة ما لهذا العرض مع التجريب بالألوان، يجب أن يكون من الواضح أن تعرف ما هو الشكل الحقيقي أو أصل الشكل المرسوم.